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Meldingar og referatsaker  

Saksopplysingar: 

Det vert lagt fram følgjande meldingar og referatsaker: 
a. Byvekstavtalar – avgrensing av nullvekstmålet 
b. Presentasjon nye Haraldsplass 
c. Region Nordhordland – møteutskrift 26.oktober 
d. Kontrollutvalet – møteutskrift 14. november 
e. Statusnotat Nordhordland Revisjon IKS 
f. Samarbeidsavtale mellom Bergen reiselivslag og kommunane i Region Nordhordland – 

revidert 
g. Møteplan for kommunale møte våren 2019 
h. Orientering ved ordførar/rådmann 

 

Rådmannen sitt framlegg til vedtak: 
 
Meldingar og referatsaker vert tekne til orientering 
 

Vedlegg: 

Byvekstavtaler - avgrensing av nullvekstmålet(1697959) 

Presentasjon Haraldsplass 

Protokoll Regionrådet 6-2018 26. oktober 

Radøy_kontrollutval_møteutskrift_14_nov_2018 

Statusnotat Nordhordland Revisjon IKS 

Samarbeidsavtale mellom Bergen Reiselivslag og kommunane i Region Nordhordland - revidert og 

signert oktober 2018 

Møteplan politiske møte 2019 
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Forskottering av spelemidlar og meirverdiavgift til garderobe og 

klubblokale Austmarka kunstgrasbane  

 

Saksopplysingar: 

Bakgrunn 

Det ligg føre søknad frå Radøy Idrettslag om forskottering av spelemidlar og mva-kompensasjon. 
Vedlagt søknaden er teikningar og finansieringsplan for anlegget. Idrettslaget viser til at 
garderobetilbodet ved kunstgrasbana i dag er på Sæbø skule, noko som ikkje er ei god løysing for 
brukarane av bana. Eit nytt bygg ved bana vil gje eit fullgodt anlegg som kan nyttast uavhengig av 
tilgang til Sæbø skule sine garderobar. Bana er mykje brukt både til trening og kampar. 

Samla kostnad for anlegget er kr 5.086.004. Finansieringplanen er slik: 

Midlar frå Trond Mohn 1.853.000 

Dugnad 482.000 

Spelemidlar (30%) 1.500.000 

Mva-kompensasjon 920.802 

Eigenkapital 330.202 

Sum 5.086.004 

 

Søknad om byggjeløyve vert sendt med det første. Søknad om idrettsfunksjonell godkjenning ligg til 
vurdering i Radøy kommune. Søknad om spelemidlar vert sendt for 2019. Søknad om mva-
kompensasjon kan sendast når bygget er ferdig.  

Vurdering 
Reglane om kompensasjon for meirverdiavgift ved bygging av idrettsanlegg gjeld for lag og 
organisasjonar, og er knytt opp mot ordninga for spelemidlar. Ordninga er rammestyrt, slik 
at det kvart år blir tildelt midlar innafor den ramma Stortinget har løyvd. Dersom løyvinga 



ikkje rekk til full kompensasjon, vert tildelinga avkorta høvesvis for alle søknader. Søknader 
som får avkorta kompensasjon, kan ikkje søkja om å få dekka resten i seinare 
søknadsrundar. 
Søknader om spelemidlar vert handsama av fylkeskommunen, men først når alle 
formalitetar kring godkjenningar m.v.  er på plass. Når tilsegn om spelemidlar er gitt, kan 
det ta fleire år før utbetaling faktisk blir gjort. 
Når bygginga kjem i gong, vil Radøy idrettslag etter kvart få ei likviditetsmessig utfordring, 
som dei no søkjer Radøy kommune om hjelp til å møta.  
 
Det er i utgangspunktet inga kommunal oppgåve å forskottera midlar til lokale lag og 
organisasjonar. Det ligg fleire risikoelement i slik forskottering, både i høve til faktisk 
kompensasjonsgrad for meriverdiavgift, og kva som blir godkjent anleggskostnad i høve til 
spelemidlar.  
Men Radøy kommune har i tidlegare saker forskottert kompensasjon for meirverdiavgift 
både til kunstgrasbana på Bø og til bana Austmarka, der forskotteringane har blitt 
tilbakebetalt. Iht anlegget i Austmarka vart det rett nok ein udekka sluttsum, men dette 
skuldast i hovudsak uavklåra føresetnader ved oppstart av anlegget. Rådmannen vurderer 
såleis risikoen som fullt akseptabel. 
 
Rådmannen rår til å forskottera spelemidlar og mva-kompensasjon Radøy idrettslag, knytt  
til garderobeanlegg/klubbhus ved Austmarka kunstgrasbane med inntil kr 2.420.000.  
Det er ein føresetnad at heile det forskotterte beløpet skal betalast attende, uansett 
storleik på faktisk utbetalt mva-kompensasjon og spelemidlar seinast 31.12.2023. 
Kompensasjonsbeløpet Radøy idrettslag får overført etter søknad, skal straks og uavkorta 
overførast Radøy kommune. Radøy kommune skal også kunna halda attende spelemidlar i 
den grad det forskotterte beløpet ikkje blir dekka fullt ut. Det vert ikkje rekna rente av det 
forskotterte beløpet. 
  

 

 

Rådmannen sitt framlegg til vedtak: 

Radøy kommune forskotterer spelemidlar og mva-kompensasjon til Radøy idrettslag, knytt  til 
garderobeanlegg/klubbhus ved Austmarka kunstgrasbane med inntil kr 2.420.000.  
Det er ein føresetnad at heile det forskotterte beløpet skal betalast attende, uansett storleik på 
faktisk utbetalt mva-kompensasjon og spelemidlar, seinast 31.12.2023. Kompensasjonsbeløpet 
Radøy idrettslag får overført etter søknad, skal straks og uavkorta overførast Radøy kommune. Radøy 
kommune skal også kunna halda attende spelemidlar i den grad det forskotterte beløpet ikkje blir 
dekka fullt ut. Det vert ikkje rekna rente av det forskotterte beløpet. 
 

Formannskapet i Radøy - 079/2018 

FS - handsaming: 

Leiar i Radøy idrettsråd, Bjørn Ove Myking, viste til idrettsrådet sin uttale. Han peika samtidig på at 
idrettsrådet i tide må få saka til handsaming, slik at idrettsrådet sin uttalerett vert overhalde. 
 
Økonomisjef Sveinung Kvamme sa at søknaden frå Radøy IL ikkje skil seg vesentleg frå andre 
tilsvarande søknader. Han viste til at kommunestyret har gitt både lån, garanti for lån, og 
forskottering av spelemidlar til tidlegare søknader. 
 
Formannskapet vedtok rådmannen si tilråding. 



 

FS - vedtak: 

Radøy kommune forskotterer spelemidlar og mva-kompensasjon til Radøy idrettslag, knytt  til 
garderobeanlegg/klubbhus ved Austmarka kunstgrasbane med inntil kr 2.420.000.  
Det er ein føresetnad at heile det forskotterte beløpet skal betalast attende, uansett storleik på 
faktisk utbetalt mva-kompensasjon og spelemidlar, seinast 31.12.2023. Kompensasjonsbeløpet 
Radøy idrettslag får overført etter søknad, skal straks og uavkorta overførast Radøy kommune. Radøy 
kommune skal også kunna halda attende spelemidlar i den grad det forskotterte beløpet ikkje blir 
dekka fullt ut. Det vert ikkje rekna rente av det forskotterte beløpet. 
 

 

Vedlegg: 

RIL - søknad om forskottering av mva og spelemidlar til gardero_beklubblokale 

SITUASJONSPLAN Garderobe (L)(197360) 

GARDEROBEANLEGG PLAN SNITT FASADER (L)(197361) 

RIL - rekneskapsskjema_n_2016 AUSTMARKA (007) (L)(197365) 

Radøy Idrettsråd - uttale Radøy IL 
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Prioritering av spelemiddelsøknader 2019  

 

Saksopplysingar: 

Bakgrunn 

Alle innkomne spelemiddelsøknader skal prioriterast gjennon politisk fatta vedtak og i samsvar med 
Radøy kommune sin kommunedelplan for idrett, friluftsliv og nærmiljø 2016-2026 og 
handlingsplanen som vart rullert i 2018 (kommunestyret sak 037/2018). 

Det er kome inn fire og meld inn to spelemiddelsøknader på ordinære anlegg, og det er kome inn tre 
spelemiddelsøknader på nærmiljøanlegg. Rådmannen har prioitert søknadene i tråd med 
handlingsplanen. Idrettsrådet har hatt prioriteringa av søknader på høyring, og er samd med 
rådmannen sitt forslag til prioritering. 

Vurdering 
Prioritering ordinære anlegg 

Pri. Anlegg Søkjar Søknadssum Status 

1 Radøyhallen, lagerbygg  Radøy kommune 180 000 Fornya 

2 Radøyhallen, rehabilitering Radøy kommune 1 283 000 Fornya 

3 25 meter presisjon pistolbane 
med støydempa 
standplassbygg 

Nordhordland 
pistolklubb 

690 000 Fornya 

4 Toalettbygg – Nesvatnet Radøy kommune ? Fornya 

5 Austmarka, garderobeanlegg Radøy IL ? Ny 

6 200 meter riflebane med 
støydempa standplassbygg 

Radøy skyttarlag 750 000 Ny 

 
Dei anlegga der det står spørsmålsteikn på søknadssumen er søknader som er meld inn, men ikkje 
motteke til no.  



Prioritering nærmiljøanlegg 

Pri. Anlegg Søkjar Søknadssum Status 

1 Sæbø skule – fleirbruksflate Radøy kommune 48 000 Fornya 

2 Bocciabane – Grønålen Manger idrettslag 153 000 Fornya 

3 Radøy ungdomsskule – 
balanseline 

Radøy kommune 46 000 Fornya 

 

 

Rådmannen sitt framlegg til vedtak: 

Radøy kommune prioriterer spelemiddelsøknadene for søknadsrunde 2019 slik: 
 
Ordinære anlegg:  

Pri. Anlegg Søkjar Søknadssum Status 

1 Radøyhallen, lagerbygg  Radøy kommune 180 000 Fornya 

2 Radøyhallen, rehabilitering Radøy kommune 1 283 000 Fornya 

3 25 meter presisjon pistolbane 
med støydempa 
standplassbygg 

Nordhordland 
pistolklubb 

690 000 Fornya 

4 Toalettbygg – Nesvatnet Radøy kommune ? Fornya 

5 Austmarka, garderobeanlegg Radøy IL ? Ny 

6 200 meter riflebane med 
støydempa standplassbygg 

Radøy skyttarlag 750 000 Ny 

 
Nærmiljøanlegg:  

Pri. Anlegg Søkjar Søknadssum Status 

1 Sæbø skule – fleirbruksflate Radøy kommune 48 000 Fornya 

2 Bocciabane – Grønålen Manger idrettslag 153 000 Fornya 

3 Radøy ungdomsskule – 
balanseline 

Radøy kommune 46 000 Fornya 

 

 

 

Formannskapet i Radøy - 078/2018 

FS - handsaming: 

Kulturrådgjevar Bente K. Hervik orienterte. 
 
Formannskapet vedtok rådmannen sitt framlegg til vedtak. 
 

FS - vedtak: 

Radøy kommune prioriterer spelemiddelsøknadene for søknadsrunde 2019 slik: 
 
Ordinære anlegg:  

Pri. Anlegg Søkjar Søknadssum Status 

1 Radøyhallen, lagerbygg  Radøy kommune 180 000 Fornya 



2 Radøyhallen, rehabilitering Radøy kommune 1 283 000 Fornya 

3 25 meter presisjon pistolbane 
med støydempa 
standplassbygg 

Nordhordland 
pistolklubb 

690 000 Fornya 

4 Toalettbygg – Nesvatnet Radøy kommune ? Fornya 

5 Austmarka, garderobeanlegg Radøy IL ? Ny 

6 200 meter riflebane med 
støydempa standplassbygg 

Radøy skyttarlag 750 000 Ny 

 
Nærmiljøanlegg:  

Pri. Anlegg Søkjar Søknadssum Status 

1 Sæbø skule – fleirbruksflate Radøy kommune 48 000 Fornya 

2 Bocciabane – Grønålen Manger idrettslag 153 000 Fornya 

3 Radøy ungdomsskule – 
balanseline 

Radøy kommune 46 000 Fornya 

 
 
 

 

Vedlegg: 

Kommunedelplan for idrett, friluftsliv og nærmiljø - handlingsplan 2018 

Uttale frå Radøy idrettsråd 
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Revidering av retningsliner for kulturmidlar  

 

Saksopplysingar: 

Bakgrunn 
Kommunestyret vedtok i møte 21. september 2016 sak 041/216 nye retningsliner for fordeling av 
kulturmidlar i Radøy kommune. Erfaringar frå desse to åra med dei nye retningslinene gjer at 
rådmannen ynskjer ei mindre revidering av retningslinene.  

Rådmannen la reviderte retningsliner for kulturmidlar ut på høyring 8. oktober med høyringsfrist 5. 
november.  

Vurdering 
Kulturmidlane for Radøy kommune omfattar følgjande ordningar: driftsmidlar til lag og 
organisasjonar, tilskot til mindre investeringar i kulturbygg og –anlegg, aktivitets- og prosjekttilskot, 
leiaropplæring, tilskot til idrettsanlegg og støtte til utøvarar på nasjonalt og internasjonalt nivå.  

Erfaringane frå dei to åra med dei nye retningslinene er at det kjem inn få søknader om prosjekt- og 
aktivitetsstøtte som oppfyller krava i retningslinene. Denne ordninga har også ein løpande 
søknadsfrist som fører til at søknadene vert vurderte kvar for seg, noko som gjer det vanskeleg både 
for sakshandsamar og råda som skal koma med uttale til søknadene. Søknadsfrist gjennom heile året 
gjer det også vanskeleg å fordela midlar utover eit heilt år. Det er grunn til å tru at ved å innføra to 
faste søknadsfristar for denne ordninga, vil ein få fleire søknader og ha eit betre vurderingsgrunnlag 
både for administrasjonen og for råda som skal gje uttale.  

Det er også behov for ei presisering når det gjeld tilskot til leiaropplæring. I retningslinene står det 
ikkje noko om storleik på tilskotet. Rådmannen har - i samråd med idrettsrådet, musikkrådet og 
ungdomsrådet som har gjeve uttale til søknadene – praktisert at det vert gjeve inntil 50 % støtte til 
leiaropplæring, men maks 1500 kroner per person per år. Rådmannen ynskjer at denne presiseringa 
vert tatt inn i retningslinene.  

På bakgrunn av desse endringsforslaga er det også naudsynt å gjera nokre endringar i retningslinene 
under punkt 6. «Sakshandsaming». Rådmannen foreslår at ordninga aktivitets- og prosjekttilskot skal 



endeleg handsamast i formannskapet etter innstilling frå rådmannen og etter at sakene har vore på 
høyring hjå idrettsrådet, musikkrådet og ungdomsrådet.  

Alle forslag til endringar er markerte med raud skrift i utkast til reviderte retningsliner.  

Det kom inn innspel frå musikkrådet og idrettsrådet i samband med høyringa. Begge støttar 
rådmannen sitt framlegg til revidering av retningsliner for aktivitets- og prosjektstøtte og 
leiaropplæringsmidlar.  

Konklusjon 
Kommunestyret vedtok nye retningsliner for kulturmidlar i 2016. Erfaringar frå dei to åra som har 
gått sidan den gongen viser eit behov for ei mindre revidering av retningslinene. Rådmannen meiner 
ein bør innføra to faste søknadssfristar for ordninga aktivitets-og prosjektstøtte og ei presisering av 
storleiken på tilskotet i samband med ordninga for leiaropplæring.  

 

Rådmannen sitt framlegg til vedtak: 
 
Utkast til reviderte retningsliner for kulturmidlar vert vedtatt slik dei ligg føre.  
 
 

Formannskapet i Radøy - 082/2018 

FS - handsaming: 

Kulturrådgjevar Bente K. Hervik orienterte om framlegg til reviderte retningsliner for kulturmidlar. 
Formannskapet vedtok rådmannen sitt framlegg til vedtak. 
 

FS - vedtak: 

Utkast til reviderte retningsliner for kulturmidlar vert vedtatt slik dei ligg føre.  
 

 

Vedlegg: 

Revidering av Retningsliner for kulturmidlar i Radøy kommune 2018 - etter høyring 

Høyring om revidering av tildeling av kulturmidlar - uttale 

Uttale frå Radøy idrettsråd 

Driftsmidlar til lag og organisasjonar 2018 - andre 

Driftsmidlar til lag og organisasjonar 2018 - idrett 

Driftsmidlar til lag og organisasjonar 2018 - musikk 

Mindre kostnadskrevjande tiltak på kulturbygg 2018 

Aktivitets og prosjektstøtte 2018 

Leiaropplæring 2018 

 

  

  



  

Radøy kommune 

Saksframlegg 

Saknr Utval Type Dato 

044/2018 
 

Kommunestyret i Radøy PS 13.12.2018 

 

Sakshandsamar Arkivsaknr.: Dokumentnr.: 

Jarle Landås 18/2754 18/17613 

   

Adresseendring i Radøy før Alver kommune  

 

Saksopplysingar: 

Bakgrunn 
Kommunane Lindås, Meland og Radøy har sidan det massive adresseprosjektet i Nordhordland starta 
tidleg på 2000-talet, hatt eit samarbeid for å unngå like adressenamn i regionen Nordhordland og 
Gulen. Dette samarbeidet har fungert godt i dei fleste tilfella, men vi ser at denne rutinen kanskje har 
svikta i enkelte tilfelle. Det finst derfor adressenamn som har liknande ordlyd eller som har 
utgangspunkt i like stadnamn, men som er lokalisert i ulike kommunar. Når desse kommunane no 
skal bli til Alver, har den administrative programleiinga for kommunesamanslåing bede ei felles 
arbeidsgruppa for matrikkel om å sjå på desse liknande namna og vurdera omadressering der det er 
nødvendig.  

Leiar for matrikkelgruppa var i møte i fellesnemda i mars og orienterte om adressenamn som burde 
vurderast. Ei tilråding på kven av desse som bør endrast vart lagt fram i fellesnemnda i møte 
03.09.2018. Fellesnemnda slutta seg til tilrådinga. 

Sjølve omadresseringsprosessen er eit relativt omfattande arbeid, og saka blir derfor lagt fram for 
kvart kommunestyre føre arbeidet startar. 

Vurdering 
Arbeidsgruppa for matrikkel har gjort ei vurdering av 19 tilfelle av likskapar mellom adressenamn.  

Omadresseringar bør ikkje utførast dersom det ikkje er nødvendig. Personar som har hatt ei adresse i 
årevis, kan oppleva det som ei belastning å endra adresse, og mange kjenner ein identitet til adressa 
si. For firma/ skular/ offentlege instansar o.l. som har ei adresse som er godt kjent, og som gjerne er 
trykt på konvoluttar og anna materiell, kan det vera uheldig og kostbart med adresseendringar. 

Arbeid med å finna nye adressenamn og få godkjent skrivemåte til desse, er arbeids- og tidkrevjande. 
Nye adressenamn skal godkjennast av stadnamnkonsulent i Kartverket og godkjennast i kvar enkelt 
kommunestyre, dersom dette skal utførast før Alver kommune er operativ.  Det er vidare ei 
omfattande saksbehandling knytt til adresseendringar; etter at nye adressenamn er godkjent skal dei 
berørte partane ha førehandsvarsel, deretter vedtak om omadressering, med klagerett, og eventuell 



klagebehandling.  

Kommunen må også ta kostnadene med innkjøp og utsending av nye husnummerskilt, og oppsetting 
av nye tilvisingsskilt og adressenamnskilt.  

Fellesnemnda har slutta seg til ei tilråding på dei adressenamna som det er mest nødvendig å endra 
før vi blir Alver kommune. Arbeidet kan eventuelt halda fram i Alver kommune, for dei øvrige namna. 

Årstal for oppretting av adressenamnet, tal adresseeiningar og mulegheit for innlemming i andre 
adresseparsellar, har vore element i vurderinga. 

Adressenamna Langhøyane (R) og Langheiane ( L) er i ei særstilling, då desse namna er veldig like og 
begge har mange adresser tilknytt. Her må det finnast eit nytt namn for eitt av adressenamna. 
Langhøyane, frå før 2000, er eit større etablert bustadfelt på Manger med 60 tilknytta adresser. 
Langheiane som vart vedtatt i 2012, er feltet som har avkøyring frå Lonsvegen i Knarvik og har 109 
adresseeiningar. 

Liste over dei 19 adressenamna som fellesnemnda har vurdert: 

 Adressenamn 1 Adressenamn 2 Vurdering Tilråding 

1 Langhøyane (R ) 
 

Langheiane ( L ) 
 

Langhøyane (frå før 
2000 med 60 adr) er 
eit stort etablert 
bustadområde på 
Manger. Langheiane 
(frå  2012 med 109 
adr) er eit stort nytt 
bustadfelt i Knarvik. 
Framl. til namnet 
Langheiane vart 
ikkje sendt ut på 
høyring til dei andre 
komm. slik det 
skulle. 
 

Her må det finnast 
eit nytt namn for ei 
av adressene.  
Ut i frå tidspunkt for 
etablering av 
adressene, og 
manglande høyring 
av adressa 
Langheiane, er 
tilrådinga at 
Langhøyane ( R ) 
består og at det vert 
vedtatt nytt adresse-
namn for Langheiane 
( L).  

2 Kolås (R) Kolåsvegen (L) Kolås i Radøy (frå 
2005 med 9 adr) og  
Kolåsvegen i Lindås 
(frå 1977 med 44 
adr) 

Adressa Kolås i 
Radøy går ut og vert 
adressert som 
sideveg  til 
Radøyvegen- 
oddetal. 
 

3 Kvernhusvegen  
( R) 

  
Kvernhusmyrane, -
haugane ( L) 
 

Det er eit eige 
vedtak i Lindås på at 
Kvernhusmyrane 
(frå 1981 med 31 
adr) og 
Kvernhushaugane 
(frå 1984 med 32 
adr) skal endrast  til 
Rådhusvegen. Det er 

Eventuell 
omadressering av 
Kvernhusvegen I 
Radøy (frå før 2000 
med 18 adr) vert 
avventa til 
namneendring for 
Kvernhusmyrane, -
haugane i Lindås 



mykje som skal skje i 
dette området i 
Knarvik, så her må 
det heilt sikkert 
omadr. til med tida.  
 

er avklart. 
 

4 Nedre/Øvre 
Soltveit(R) 
 

Soltveitvegen ( L) 
 

Her vurderer ein at 
det ikkje er så stor 
fare for forveksling. 
 

Omadresserer ikkje i 
denne omgang. 
 

5 Askelandsvegen, 
-neset ( R) 
 

Askelandsvågen ( L) 
 

Askelandsvegen (frå 
2005 med 37 adr) og 
Askelandsneset (frå 
2005 med 16 adr.) i 
Radøy har til saman 
over 50 adr, medan  
Askelandsvågen i 
Lindås (frå 2006 ) 
har 9 adr. 
 

Adressa   
Askelandsvågen i 
Lindås går ut og vert 
adressert som 
sideveg til Stranda - 
partal. 

6 Hellandsneset 
( R) 
 

Hellesneset ( L) 
 

Hellandsneset  i 
Radøy (frå 2005 
med 24 adr) og 
Hellesneset i Lindås 
(frå 2006 med 33 
adr) Desse er nokså 
likestilt og ein bør 
velja omadressering 
av det eine namnet 
 

Adressa Hellesneset i 
Lindås  går ut. Her 
må det vedtakast 
nytt adressenamn. 
 

7 Hellevarden  ( R) Helleåsen ( L) Hellevarden i Radøy    
(frå 2010 med 12 
adr.) og Helleåsen i 
Lindås (frå 2014 
med 21 adr.) Her 
kan dei 12 adr. i 
Hellevarden inngå i 
Radøyvegen. 
 

Adressa Hellevarden 
går ut og vert 
adressert som 
sideveg  til 
Radøyvegen- partal. 
 

8 Sætrevegen ( R) 
 

Sætrevikvegen, -
marka (M) 
 

Her vurderer ein at 
det ikkje er så stor 
fare for forveksling. 
 

Omadresserer ikkje i 
denne omgang. 
 

9 Jonsokhøyen ( R Jonsokgrenda (M) 
 

Jonsokhøyen (frå før 
2000 med 23 adr.) 
og Jonsokgrenda 
(frå før 2000 med 17 
adr.) For 
Jonsokgrenda i 
Meland må det 
eventuelt vurderast 

Adressa 
Jonsokhøyen i Radøy 
går ut og vert 
adressert som 
sideveg til 
Prestmarkvegen.  



nytt namn då det 
ikkje er ledige adr i 
tilliggjande 
Frekhaugskogen. 
 

10 Skjelvik ( R) 
 

Skjeljevikane (M) 
 

Her vurderer ein at 
det ikkje er så stor 
fare for forveksling. 
 

Omadresserer ikkje i 
denne omgang. 
 

11 Juvikstølen (L) 
 

Juviknipa (M) 
 

Juvikstølen (frå 1977 
med 37 adr - ma 
fleire skular). 
Juviknipa (frå før 
1980 med 48 adr.) 
Her er mange adr 
tilknytt begge 
adressenamna. Adr. 
er godt innarbeidd 
og kjende i begge 
kommunane.  
 

Ut frå ulik ending på 
adressenamnet og 
m.o.t. omfanget av 
ei omadressering, 
vurderer ein at det 
ikkje er veldig stor 
fare for forveksling 
og omadresserer 
ikkje i denne 
omgang.  

12 Galteråsen ( L) 
 

Galtenesvegen ( M) 
 

Her vurderer ein at 
det ikkje er så stor 
fare for forveksling. 
 

Omadresserer ikkje i 
denne omgang. 
 

13 Lyngvegen ( L) 
 

Lyngnesvegen (M)  
 

Lyngvegen i Lindås 
(frå 1977 med 38 
adr.) og 
Lyngnesvegen i 
Meland (frå 2005 
med 13 adr.) Her 
tilrår ein at 
Lyngnesvegen i 
Meland vert 
omadressert. 
 

Lyngnesvegen i 
Meland går ut. Her 
må det vedtakast 
nytt adressenavn. 
 

14 Bjørndalen ( L) 
 

Bjørndalsvegen (M) 
 

Bjørndalen i Lindås 
(frå 2006 med 15 
adr) og   
Bjørndalsvegen i 
Meland (frå 2005 
med 28 adr.) 
 

Adressa Bjørndalen i 
Lindås går ut og vert 
omadressert som 
sideveg til 
Eidavegen- partal.  

15 Lonsvegen (L) 
 

Lonerenen (M) 
 

Her vurderer ein at 
det ikkje er så stor 
fare for forveksling. 
 

Omadresserer ikkje i 
denne omgang. 
 

16 Krossleitet (L) 
 

Krossneset ( M) 
 

Krossleitet i Lindås 
(frå 1984 med 32 
adr.) og Krossneset i 
Meland (frå 2005 

Adressa Krossneset i 
Meland går ut. Her 
må det vedtakast 
nytt adressenamn. 



med 13 adr.) 
Alternativ til nytt 
namn er å  nytte 
adr. Rosslandsvegen 
i Meland, noko som 
er litt unaturleg ved 
plasseringa på 
Flatøy.   
 

 
 

17 Kyrkjevegen ( L) 
 

Kyrkjesundvegen(M) 
 

Her vurderer ein at 
det ikkje er så stor 
fare for forveksling. 
 

Omadresserer ikkje i 
denne omgang. 
 

18 Nordgardsvegen 
(L)  

Nordgardshaugen 
(M) 
 

Nordgardsvegen i 
Lindås (frå 2006 
med 17 adr.) og 
Nordgardshaugen i 
Meland (frå før 
2000 med 93 adr.)  
 

Adressa 
Nordgardsvegen i 
Lindås går ut og vert 
omadressert som 
sideveg til 
Kleivdalsvegen -
oddetal. 
 

19 Fagervollen (L) 
 

Fagerbakken (M) Fagervollen i Lindås 
(frå 1984 med 47 
adr) og Fagerbakken 
i Meland (frå før 
2000 med 26 adr.) 
Fagerbakken i 
Meland må 
omadresserast. Det 
er ikkje rom for å 
knyta desse på 
annan 
adresseparsell. 

Adressa Fagerbakken 
i Meland går ut. Her 
må det vedtakast 
nytt adressenamn. 
 

 

Vidare saksgang 

Saksgangen ved tildeling av adresser og val av adressenamn følgjer forskrifta til matrikkellova § 50 og 
lokal forskrift (adresseforskrift) § 4, som gjeld for kommunane Austrheim, Fedje, Gulen, Lindås, 
Masfjorden, Meland, Modalen og Radøy kommunar. Nye adressenamn skal på høyring lokalt, m.a. til 
aktuelle utrykkingsetatar, godkjennast av stadnamnkonsulent i Kartverket og så godkjennast i kvart 
enkelt kommunestyre. Kartverket har laga ein eigen Adresserettleiar for saksgangen. 
 
Etter at nye adressenamn er godkjent skal dei berørte partane ha førehandsvarsel om 
adresseendring, med høve til å uttala seg. Kommunen tildeler adresse. Det er høve til å klage på 
sjølve nummertildelinga eller kva for veg huset skal ha adressetilknyting til, men ikkje på 
adressenamnet. 

Konklusjon 
Fellesnemnda følgde tilrådinga frå programansvarleg i møtet 03.09.2018, som lista opp i tabellen 
over. For gjennomføring av omadresseringane må kvart kommunestyre gjera vedtak om endring av  



adressenamn i eigen kommune. 

 

Rådmannen sitt framlegg til vedtak: 

Kommunestyret sluttar seg til at det blir starta eit omadresseringsarbeid i Radøy der følgjande 
adresser vert vurdert, i samsvar med tabellen i saksutgreiinga og i tråd med saksgangen som det er 
gjort greie for: 
 
Kolås, Hellevarden, Jonsokhøyen. 
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Budsjettregulering haust 2018  

 

Saksopplysingar: 

Bakgrunn 

Rådmannen viser i utgangspunktet til tertialmelding for perioden januar – august 2018, og 

til månadsrapport pr september 2018, der det går fram at det må gjerast endringar i både 
drfits- og investeringsbudsjett for 2018.  

Drift – skjema 1a og 1b 

Tabellen nedanfor er henta frå månadsrapport september, og syner endringane som 
rådmannen må gjerast i drift, skjema 1a og 1b. 

Skjema 1a) R sept 2018 B sept 2018 Budsjett 2018 Regulering Regulert budsjett 

Skatt på inntekt og formue      (95 323 631)    (97 221 000)   (120 601 000)        617 000   (119 984 000) 

Rammetilskot    (132 496 667)  (131 072 000)   (170 058 000)    (2 448 000)  (172 506 000) 

Eigedomsskatt      (10 230 405)    (10 130 320)     (15 197 000)     (15 197 000) 

Generelle statstilskot      (10 204 500)    (11 607 125)     (16 375 500)  (14 944 000)    (31 319 500) 

Renteinntekter og utbytte       (5 102 874)     (4 730 250)       (4 987 000)       (4 987 000) 

Renteutgifter        4 889 757       4 976 000         5 765 000         288 000        6 053 000  

Avdragsutgifter        9 780 390       8 833 750         9 015 000         9 015 000  

Sum frie inntekter    (238 687 930)  (240 950 945)   (312 438 500)  (16 487 000)  (328 925 500) 

      
Drift (skjema 1b)      
Stab og fellestenester 16 433 646 16 164 026      20 137 793      1 158 000      21 295 793  

Oppvekst 88 211 203 87 099 012    121 679 275      1 899 000    123 578 275  

Helse og omsorg 106 172 990 107 504 675    133 097 599         917 000    134 014 599  

Drift og forvaltning 32 799 164 31 518 406      35 561 122      1 236 000      36 797 122  

Sum drift     243 617 003    242 286 119     310 475 789      5 210 000    315 685 789  

      



Netto        4 929 073       1 335 174        (1 962 711)  (11 277 000)    (13 239 711) 

 

Rådmannen vl utdjupa endringsframlegga slik: 

Skatteinngangen for Radøy har vore svak gjennom heile 2018, og har lagt langt under landet, 
ein tendens som har forsterka seg i løpet av året. Radøy kommune vil såleis få svikt også i 
høve til tidlegare regulert budsjett, og rådmannen forelår å redusera pårekna skatteinngang 
med kr 617.000 for 2018.   
Men skatteinngangen på landsplan har lagt godt over prognosane, og det er all grunn til å 

tru at vi vil få langt høgare inntektsujamning enn føresett. Etter siste KS-modell vil vi få om 
lag kr 2.448.000 meir i rammetilskot og inntektsutjamning i 2018. 
Talet på flyktningar til Noreg har vorte redusert, og Radøy har blitt førespurt om å busetja 
seks flyktningar i 2018. Dette er fire færre enn tidlegare pårekna, og budsjetterte 
integreringstilskot må såleis reduserast med kr 748.000. Dette får også konsekvens for 

andre tenester. 
Rentekostnadene vil auka litt i 2018 som følgje justert tidspunkt for faktiske låneopptak i 
2018. Dette utgjer om lag kr 288.000. 
Radøy kommune har motteke utbetaling frå havbruksfondet med kr 15.692.000 i oktober 
2018. Etter KMD sine retningsliner skal dette førast som frie inntekter i drifta, og skjema 1a 
vert korrigert tilsvarande. 
Dette gir samla meirinntekt i skjema 1A kr 16.847.000 

I skjema 1B vert det gjort nokre mindre justeringar innafor stab og fellestenester. Vidare 

har straumprisane vore høge gjennom heile 2018, og estimert kostnadsauke er kr 1.083.000 
for heile året. Heile auken er lagt på Stab og fellestenester, og rådmannen ber om fullmakt  
til å omfordela denne summen mellom sektorane. 
Ved Manger skule vert det lagt inn kostnader til legie av paviljong og andre kostnader knytt 
til etableringa, jf også endringar i investeringsbudsejttet, med kr 1.604.000. Ved Manger 
skule vert det også reduserte refusjonsinntekter frå annan kommune, grunna flytting, 
om lag kr 340.000. Det vert også gjort nokre andre, mindre justeringar innan oppvekst, slik 
at samla endring blir kr 1.899.000. 
 

I helse og omsorg er det etablert eit nytt tiltak innan Omsut som påfører kommunen 
permanent auka driftskostnader. For 2018 er netto meirkostnad rekna til kr 1.750.000. 
Pårekna reduserte kostnader knytt til flyktningar er kr 500.000, jf merknadene om 
integreringstilskot til skjema 1a. Det vert også gjort nokre andre, mindre justeringar, slik at 
samla endring innan helse og omsorg vert kr 917.000. 
Innan drift og forvaltning ser ein ved sørvistroget trong for utvida depotkapasitet hos 
Interkommunalt arkiv Hordaland. Meirkostnad om lag kr 111.000 i 2018. 
Kostnadene ved digitalisering av byggesaksarkivet må belastast drifta, jf. kommentarar 
under investeringsdelen. Dette utgjer om lag kr 800.000 i 2018. 
Brannvernet har hatt store meirkostnader knytt til utrykkingar, særleg i den tørre 
sommarsesongen, og det må løyvast ytterlegare kr 500.000 for å dekka dette.  
Utstyr til teknisk drift vert overført frå investering til drift, og finansering over 
disposisjonsfondet, kr 500.000 følgjer med. Det vert også gjort nokre mindre justeringar, slik 
at samla endring blir kr 1.236.000. 



Samla meirkostnad/mindreinntekt i skjema 1B blir klr 5.210.000. 

Samla verknad av endringar i skjema 1A og 1B blir ei meirinntekt på kr 11.277.000. 

Investering – skjema 2a og 2b 

Prosjekt K10011 Digitalisering byggesaksarkiv. Dette prosjektet vart teke med i regulering 
av budsjett vår 2018. Det har vore ulik oppfatning av om dette er kostnader som kan førast i 
investeringsrekneskapen, men etter samråding med ekstern fagkompetanse, er det ikkje tvil 
om at kostnader til digitalisering av arkiv må førast i drift.  Løyvde midlar 1,1 mill vert difor 
tekne ut av investering, og overført til drift.  
Det er i 2018 gjort fleire innkjøp av bilar, jf prosjekt K12801 – Utskifting av bilar. Det er 

kjøpt ein ny Transit til dagsenteret, denne blir fullt finansiert ved eksterne midlar. Vidare er 
det kjøpt ein ny bils til heimetenesta, ein bruktbil til RIB og ein elbil til rådhuset, som 
erstattar ein annan elbil som er overført til reinhaldstenesta. Rådmannen ber om at skjema 
2B vert auke med kr 843.000 knytt til desse investeringane. Samstundes vert det 

inntektsført kr 638.000 frå fond, slik at netto trong for løyving er kr 205.000. 

Prosjekt K15301 Radøyhallen oppgradering. Arbeidet med oppgradering av resterande 
garderobeareal, korridor, foaje og toalett er i hovudsak ferdig. Nye tribunestolar er levert,  
og det er det bestilt nye skiljeveggar pluss bord og stolar til hallen. Det er trong for ei løyving 
på ytterlegare kr 100.000. 
Prosjekt K19081 IKT investering IKT Nh får mindre omfang enn føreset, og vert overført til 
drift. Løyvinga på kr 300.000 kan såleis takast heilt ut. 

Prosjekt K21301 Manger skule utbygging. Kostnader er innafor budsjettramma på 2 mill, 
men 1,5 mill av løyvinga må overførast til drift, fordi leigekostnadner ikkje kan førast som 
investering. Gjennom betaling av leige blir kommunen ikkje eigar av noko som kan førast 
som ein dokumentert verdi i balansen pr 31.12.2018. Derimot kan grunnarbeid førast som 
investering, då arealet i ettertid kan nyttast som uteområde for skulen.  
Når det gjeld prosjekt K21401, Uteområde Sæbø skule, har kommunestyret i sak 18.10.2018 
vedteke justert ramme kr 800.000. Posten vert teken med for oversikten sin del. 

Prosjekt K21901, Radøy ungdomsskule oppgradering: ny utgang frå utstillingshallen på 
ungdomsskulen er ferdigstilt, noko som har betra tilhøva for skulen med omsyn til sosiale 
fellesaktivitetar. Rådmannen rår til at oppgradering av naturfagssalen vert overført til 2019, 
og at budsjett for 2018 vert redusert med kr 700.000,- til kr 100.000,-. 

Prosjekt K247111 Småbarnsavdeling Austebygd  er noko endra, jf. FS-055/2018. Løyvinga i 
2018 vert difor føreslegen redusert frå kr 3.000.000 til kr 2.794.000. Resterande løyving 
dekkar påkomne kostnader i 2018. 

Prosjekt 2712006 Nye Bø barnehage nybygg: reguleringplanarbeidet er i sluttfasen, og 
Forum arkitekter har utarbeidd anbodsgrunnlag. Prosjektet vert lyst ut på Doffin, og 

oppstart vert i 2019. Løyvinga vert såleis ytterlegare redusert i høve til vedteke budsjett  
med 9,6 mill. Resterande løyving 1,4 mill dekkar såleis prosjekteringsarbeid mv utført 

i 2018. 



Prosjekt 2714010 Sæbø barnehage vognskur: vart noko rimelegare enn føresett, og 

løyvinga kan såleis reduserast med kr 70.000 til kr 160.000,-. 

Kostnadene ved Prosjekt 3210006 Velferdssenteret oppgradering har synt seg å vera reine 
vedlikehaldskostnader, og er difor ført i drift. Løyvinga på 1 mill vert såleis føreslegen trekt 
attende for 2018. 

Prosjekt 3225002 oppgradering omsorgsbustader, var dels tiltenkt oppgraderingar av 
Raunholmskogen, dels oppgradering av omsorgsbustadene knytt til Velferdssenterert. Fleire 
praktiske utfordringar gjer at arbeida her først vert utført i 2019. Det vert likevel 
gjennomført tiltak for om lag 500.000 i 2018, og løyvinga kan såleis reduserast med 3,5 mill 
til kr 500.000. 

Prosjekt 6102001 Prestegarden/hagen/Tingstova: Rambøll har utarbeidd skisser og 
anbodsgrunnlag for oppgradering av Prestegardshagen, og arbeidet vert lyst ut på Doffin i 
nær framtid. Prosjektet vil i hovudsak bli gjennomført i 2019, og løyvinga for 2018 kan såleis 
reduserast med kr 1.640.000. 
Prosjekt K61031Prosjekt K61031 Helsehuset ombygging Helsehuset er knytt til 
oppgradering av fasaden, jf KST sak 023/18, der det på disposisjonsfondet vart sett av kr 
460.000 til vindauge og SD anlegg.  Oppgraderingarbeidet har fått langt større omfang enn 
føresett. Dette skuldast at tilstanden til veggen var svært mykje dårlegare enn føresett.  Det 
vart også avdekka asbesthaldige plater som måtte renoverast. Rådmannen ber om ei samla 
løyving på kr 1.500.000 til arbeidet. Av denne summen vert kr 460.000 dekka av dei tidlegare 
avsette midlane. 
I KST sak  023/18 vart det også sett av kr 500.000 til kjøp av utstyr til teknisk drift. Midlane 
vart lagt inn i investeringsrekneskapen på prosjekt K61052 Utstyr teknisk drift. Det er no 
kjøpt inn ymse utstyr, som kvar for seg ikkje kvalifiserer til å førast i 
investeringsrekneskapen. Det er etter gjeldande regelverk heller ikkje høve til å samla ulike 
slike postar, for så å føra dei som ei «samla» investering. Kostnadene vert difor ført i 
driftsrekneskapen, og løyvinga på kr 500.000 kan såleis trekkjast ut av investering. 

Når det gjeld Prosjekt 6109020 Solhall oppgradering, har kommunestyret i sak 032/2018 
gjort vedtak om kostnadsramma for trinn 1  av byggeprosjektet. Kontrakt er tildelt, og etter 
framdriftsplanen er det trong for ytterlegare løyving i 2018 på kr 10.406.000, slik at samla 
løyving for 2018 blir kr 25.406.000. 

For vatn og avløp er det vedteke rammebudsjett for kvar av områda. Det vert vist til 
gjennomgang i tertialmelding for perioden januar – august 2018. Høgdebasseng Hauksen 

har enno ikkje lete seg realisera, medan renseanlegg Manger har kome fleire steg nærare 
realisering. For vassprosjekta går rådmannen inn for å redusera løyvinga for 2018 med kr 
2.275.000 til kr 5.225.000, og for avløpsprosjekta med kr 15.000.000 til kr 3.000.000. 
 

Brutto regulering i skjema 2B blir etter dette kr 26.330.000 

Mva-kompensasjon i investering vert redusert med kr 3.228.000.  
Bruk av fond vert auka med kr 598.000 

Bruk av lån vert redusert med kr 23.700.000. 



 

Rådmannen sitt framlegg til vedtak: 

Driftsbudsjettet for 2018 vert justert i samsvar med følgande forenkla skjema 1a og 1b:   
 
Ramme for drifta (skjema 1a) Budsjett 2018 Regulering Regulert budsjett 

Skatt på inntekt og formue   (120 601 000)        617 000   (119 984 000) 

Rammetilskot   (170 058 000)    (2 448 000)  (172 506 000) 

Eigedomsskatt     (15 197 000)     (15 197 000) 

Generelle statstilskot     (16 375 500)  (14 944 000)    (31 319 500) 

Renteinntekter og utbytte       (4 987 000)       (4 987 000) 

Renteutgifter        5 765 000         288 000        6 053 000  

Avdragsutgifter        9 015 000         9 015 000  

Sum frie inntekter   (312 438 500)  (16 487 000)  (328 925 500) 

    

Drift (skjema 1b)    

Stab og fellestenester      20 137 793      1 158 000      21 295 793  

Oppvekst    121 679 275      1 899 000    123 578 275  

Helse og omsorg    133 097 599         917 000    134 014 599  

Drift og forvaltning      35 561 122      1 236 000      36 797 122  

Sum drift    310 475 789      5 210 000    315 685 789  

    

Netto       (1 962 711)  (11 277 000)    (13 239 711) 

 
 
Investeringsbudsjettet for 2018 vert justering i samsvar med føljande foreknla skjema 2a og 2b: 
 

Investering skjema 2A og 2B  

Skjema 2A  

Bruk av fond overført drift        500 000  

Finansiering av fond       -638 000  

Bruk av fond helsehuset       -460 000  

Mva-komp inntekt     3 228 000  

Bruk av lån   23 700 000  

Sum skjema 2A   26 330 000  

  

Skjema 2B  

Digitalisering byggesaksarkiv    -1 100 000  

Oppgradering fasade Helsehuset + SD anlegg 

Sæbø skule uteområde        800 000  

Solhall utvida del 2018   10 406 000  

Utstyr teknisk drift overført til drift       -500 000  

Vassprosjekt iht plan    -2 275 000  

Avløpsprosjekt iht plan  -15 000 000  

Paviljong Manger skule    -1 500 000  

Radøyhallen ytterlegare        100 000  

Prestegardshagen/tingstova    -1 640 000  

Oppgradering Radøy ungdomsskule       -700 000  

Austebygd småbarnsavd    -2 794 000  

Bø barnehage nybygg    -9 600 000  



Sæbø barnehage vognskur        -70 000  

Velferdssenteret oppgradering    -1 000 000  

Oppgradering omsorgsbustader    -3 500 000  

IKT Nh       -300 000  

Kjøp bilar        843 000  

Sum skjema 2B  -26 330 000  
 

 

 

Formannskapet i Radøy - 084/2018 

FS - handsaming: 

Økonomisjef Sveinung Kvamme orienterte i saka. Han sa at dei fleste sektorar held seg innanfor 
budsjett, men at driftskostnadane totalt sett har auka. Mellom anna gjer høgare straumprisar eit 
ikkje utbetydeleg utslag. Det påvirkar også drifta at leige av paviljong til Manger skule må dekkast 
over drift og ikkje investering. Ekstra behov for styrka tiltak på Omsut vil også medføra auka 
driftskostnader, men førebels er det ikkje avklart kor mykje det blir. 
Økonomisjefen peika på at budsjettreguleringa blir dekka ved utbetalingar frå havbruksfondet. 
 
Formannskapet vedtok rådmannen sitt framlegg til vedtak. 

 

FS - vedtak: 

Driftsbudsjettet for 2018 vert justert i samsvar med følgande forenkla skjema 1a og 1b:   
 

Ramme for drifta (skjema 1a) Budsjett 2018 Regulering Regulert budsjett 

Skatt på inntekt og formue   (120 601 000)        617 000   (119 984 000) 

Rammetilskot   (170 058 000)    (2 448 000)  (172 506 000) 

Eigedomsskatt     (15 197 000)     (15 197 000) 

Generelle statstilskot     (16 375 500)  (14 944 000)    (31 319 500) 

Renteinntekter og utbytte       (4 987 000)       (4 987 000) 

Renteutgifter        5 765 000         288 000        6 053 000  

Avdragsutgifter        9 015 000         9 015 000  

Sum frie inntekter   (312 438 500)  (16 487 000)  (328 925 500) 

    

Drift (skjema 1b)    

Stab og fellestenester      20 137 793      1 158 000      21 295 793  

Oppvekst    121 679 275      1 899 000    123 578 275  

Helse og omsorg    133 097 599         917 000    134 014 599  

Drift og forvaltning      35 561 122      1 236 000      36 797 122  

Sum drift    310 475 789      5 210 000    315 685 789  

    

Netto       (1 962 711)  (11 277 000)    (13 239 711) 

 
 
Investeringsbudsjettet for 2018 vert justering i samsvar med føljande foreknla skjema 2a og 2b: 
 



Investering skjema 2A og 2B  

Skjema 2A  

Bruk av fond overført drift        500 000  

Finansiering av fond       -638 000  

Bruk av fond helsehuset       -460 000  

Mva-komp inntekt     3 228 000  

Bruk av lån   23 700 000  

Sum skjema 2A   26 330 000  

  

Skjema 2B  

Digitalisering byggesaksarkiv    -1 100 000  

Oppgradering fasade Helsehuset + SD anlegg 

Sæbø skule uteområde        800 000  

Solhall utvida del 2018   10 406 000  

Utstyr teknisk drift overført til drift       -500 000  

Vassprosjekt iht plan    -2 275 000  

Avløpsprosjekt iht plan  -15 000 000  

Paviljong Manger skule    -1 500 000  

Radøyhallen ytterlegare        100 000  

Prestegardshagen/tingstova    -1 640 000  

Oppgradering Radøy ungdomsskule       -700 000  

Austebygd småbarnsavd    -2 794 000  

Bø barnehage nybygg    -9 600 000  

Sæbø barnehage vognskur        -70 000  

Velferdssenteret oppgradering    -1 000 000  

Oppgradering omsorgsbustader    -3 500 000  

IKT Nh       -300 000  

Kjøp bilar        843 000  

Sum skjema 2B  -26 330 000  
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Budsjett 2019 - økonomiplan 2019 - 22  

 

Saksopplysingar: 

 
Rådmannen legg med dette fram budsjett 2019 og økonomiplan 2019-22 for godkjenning i form av 
særskilt dokument vedlagt saka. Alle naudsynte vedtak om skattesatsar m.v. går fram av 
dokumentet.  
Arbeid med standardisering av gebyr på VA-området i Lindås, Meland og Radøy gjer at gebyrdelen 
enno ikkje er ferdigstilt, men vil bli det i løpet av veke 46. Endeleg dokument vert ettersendt straks 
det er klart. 

 

Rådmannen sitt framlegg til vedtak: 

Budsjett for 2019 og økonomiplan for 2019-22 vert vedteken i samsvar med budsjettdokument slik 
det ligg føre. 
 

Formannskapet i Radøy - 085/2019 

FS - handsaming: 

Ungdomsrådet sitt innspel til budsjett 2019 vart sendt ut på e-post til formannskapet før møtet. 
 
Ordførar Jon Askeland presenterte budsjettinnspel frå fleirtalskoalisjonen (SP, AP, KRF). Kenneth 
Taule Murberg (H) sette fram Høgre sine innspel. Etter drøftingar vart det semje i formannskapet om 
eit felles framlegg til budsjett 2019 og økonomiplan. Budsjettet vert lagt ut på høyring og skal 
handsamast endeleg i kommunestyret torsdag 13. desember. 
 
Det vart sett fram følgjande felles framlegg til budsjett 2019 og økonomiplan 2019-22: 
Rådmannen sitt framlegg til budsjett 2019 og økonomiplan 209-22 vert vedteke med følgjande 
endringar: 



       

      

  Auke/Red  Tekst     

Driftsbudsjettet       

1. Saldering       

Bruk av ubunde driftsfond -kr    2 000 000       

Bruk av integreringsfond -kr       530 000       

 -kr    2 530 000       

Kostnad          

Reasfaltering  kr     2 000 000  Plan godkjennast av 
formannskapet. 

    

Auka bemanning biblioteket  kr        100 000  Føresett plan for 
strilabiblioteket 

    

Gratis SFO for funksjonshemma 5.-
7.klasse 

kr         180 000       

Nord- og midthordland sogelag, 
søknad 

kr         100 000       

Radøy FK oppstarttilskot  kr        150 000  Fordelast 
aldersbestemt og 
senior 

    

Sum/balanse  kr           -         

Investeringsbudsjettet       

Saldering, auka låneramme kr      1 400 000       

Oppgradering Radøyhallen - 
idrettshallen tak/veggar. 
Planmidlar 

kr        100 000  Rådmannen kjem 
tilbake med plan 

    

Posten tursti 
Solendfjellet/klopper/rekkverk/ 
sikring, auke 

kr         100 000       

Oppgradering Nøtlevågvegen kr      1 000 000       

Prestegarden, auka ramme for 
innvendig oppgradering 

kr         200 000  Dugnadsbasert     

Ballbinge Sæbø skule rehabiliterast       

Investeringar økonomiplanen   2020 2021 2022  

Mindre investeringar    -1500000 -1500000  

Trafikksikring (Viktig at 
trafikksikring viser i 
økonomiplanen) 
 

   1500000 1500000  
 

Det vart også sett fram følgjande fellesframlegg til verbalpunkt i budsjett 2019: 
 

· Kommunestyret ønskjer at BOF vurderer å etablera og drifta toalett ved badeplassen 
på Toskavegen.  

· Kommunestyret ønskjer ein investeringsplan for RIB 

· Kommunestyret ønskjer at det vert vurdert eigen inngang til helsestasjonen og betra 
funksjonaliteten på venterommet på helsehuset. 



· Kommunestyret ber om kostnadsutgreiing for utetreningsapparat ved 
turløypa/ungdomsskulen, til revidert budsjett. 

· Regelverket for fond må reviderast første kvartal 2019. 

· Kommunestyret ynskjer yttarlegare satsing på symjeundervisinga, og ber om aktuelle 
tiltak. 

· Kommunestyret ber om at det vert vurdert fadderordning for vedlikehald av turløyper. 

· Radøy kommune vil ta initiativ til å byggja ein sterk kultur inn i Alver kommune, som i 
størst mogleg grad inviterer til samarbeid med lokale bedrifter og næringsliv. 

· Radøy kommune ber at det i Alver kommune vert sett på vilkåra for skuleskyss i høve 
kriteria for farleg og ekstra farleg skuleveg. 

· Kommunestyret ber adm. og idrettsrådet vurdera tilskotsordning til vèrskur eller andre 
publikumstiltak ved fotballbanene. 
 

Formannskapet vedtok rådmannen sitt framlegg til budsjett 2019 og økonomiplan 2019-2022, med 
tilleggsframlegg sett fram i møtet. 

 

FS - vedtak: 

Rådmannen sitt framlegg til budsjett 2019 og økonomiplan 2019-22 vert vedteke med følgjande 
endringar: 

  Auke/Red  Tekst     

Driftsbudsjettet       

1. Saldering       

Bruk av ubunde driftsfond -kr    2 000 000       

Bruk av integreringsfond -kr        530 000       

 -kr    2 530 000       

Kostnad          

Reasfaltering kr      2 000 000  Plan godkjennast av 
formannskapet. 

    

Auka bemanning biblioteket kr         100 000  Føresett plan for 
strilabiblioteket 

    

Gratis SFO for funksjonshemma 
5.-7.klasse 

kr        180 000       

Nord- og midthordland sogelag, 
søknad 

kr        100 000       

Radøy FK oppstarttilskot kr         150 000  Fordelast 
aldersbestemt og 
senior 

    

Sum/balanse kr            -         

Investeringsbudsjettet       

Saldering, auka låneramme kr      1 400 000       

Oppgradering Radøyhallen - 
idrettshallen tak/veggar. Planmidlar 

kr         100 000  Rådmannen kjem 
tilbake med plan 

    



Posten tursti 
Solendfjellet/klopper/rekkverk/ 
sikring, auke 

kr         100 000       

Oppgradering Nøtlevågvegen kr      1 000 000       

Prestegarden, auka ramme for 
innvendig oppgradering 

kr         200 000  Dugnadsbasert     

Ballbinge Sæbø skule rehabiliterast       

Investeringar økonomiplanen   2020 2021 2022  

Mindre investeringar    -1500000 -1500000  

Trafikksikring (Viktig at 
trafikksikring viser i 
økonomiplanen) 
 

   1500000 1500000  

Fellesframlegg til verbalpunkt i budsjett 2019: 
 

· Kommunestyret ønskjer at BOF vurderer å etablera og drifta toalett ved badeplassen 
på Toskavegen.  

· Kommunestyret ønskjer ein investeringsplan for RIB 

· Kommunestyret ønskjer at det vert vurdert eigen inngang til helsestasjonen og betra 
funksjonaliteten på venterommet på helsehuset. 

· Kommunestyret ber om kostnadsutgreiing for utetreningsapparat ved 
turløypa/ungdomsskulen, til revidert budsjett. 

· Regelverket for fond må reviderast første kvartal 2019. 

· Kommunestyret ynskjer yttarlegare satsing på symjeundervisinga, og ber om aktuelle 
tiltak. 

· Kommunestyret ber om at det vert vurdert fadderordning for vedlikehald av turløyper. 

· Radøy kommune vil ta initiativ til å byggja ein sterk kultur inn i Alver kommune, som i 
størst mogleg grad inviterer til samarbeid med lokale bedrifter og næringsliv. 

· Radøy kommune ber at det i Alver kommune vert sett på vilkåra for skuleskyss i høve 
kriteria for farleg og ekstra farleg skuleveg. 

· Kommunestyret ber adm. og idrettsrådet vurdera tilskotsordning til vèrskur eller andre 
publikumstiltak ved fotballbanene. 

 

 

Vedlegg: 

Budsjett 2019 - formannskapet 8.nov. 

Budsjett_2019_rådmannen_endeleg 

Notat konsolidering av økonomiplanane 

Harmonisering sjølvkostfond VA (L)(198697) 

Nord- og Midthordland sogelag - søknad om økonomisk støtte 

 


